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Vragen van het lid Gesthuizen (SP)
aan de minister van Economische
Zaken over misbruik bij
betalingsverkeer. (Ingezonden 27 juli
2009)

1
Wat is uw reactie op de uitlating
van de Nederlandse
Mededingingsautoriteit (NMa) dat
bij de autoriteit geen klachten zijn
binnengekomen van mkb’ers die zich
benadeeld voelen door de
betalingspraktijken van het
grootbedrijf?1

2
Hoe kan het dat de autoriteit geen
weet heeft van de omstandigheden in
de markt terwijl de problemen wel bij
Kamerleden, ministerie en
belangenorganisaties bekend zijn en
er in de Tweede Kamer zelfs een
motie2 is aangenomen waarvan de
strekking is dat er maatregelen
moeten worden genomen als gevolg
van deze omstandigheden?

3
Heeft u navraag gedaan bij de
NMa om te weten te komen hoe
met de signalen die de
belangenverenigingen hebben
afgegeven aan de autoriteit
betreffende de gang van zaken rond
betalingen van grootbedrijf aan het
midden- en kleinbedrijf (mkb) in
crisistijd door de autoriteit is
omgegaan? Zo nee, bent u bereid dit
alsnog te doen?

4
Deelt u het vermoeden dat aangezien
de NMa in het artikel aangeeft niet
bekend te zijn met klachten van het
mkb, het niet te verwachten is dat de
autoriteit onderzoek zal gaan doen
naar de gang van zaken rond het
betalingsverkeer?

5
Zal de NMa op enige wijze betrokken
worden bij het onderzoek dat het
Economisch Instituut voor het
Midden- en Kleinbedrijf (EIM) uit zal
gaan voeren naar machtsmisbruik bij
betalingen door grote bedrijven?

1 De Financiële Telegraaf, 23 juli 2009:
«Misbruik betalingsverkeer».
2 Kamerstuk 31 371, nr. 217.

Antwoord

Antwoord van minister Van der
Hoeven (Economische Zaken)
(ontvangen 17 augustus 2009)

1
Ik heb hiernaar navraag bij de NMa
gedaan. Van de NMa heb ik begrepen
dat op korte termijn een gesprek over
deze kwestie zal plaatsvinden met
MKB-Nederland. Verder heeft de NMa
mij bevestigd dat tot nu toe geen
enkele onderneming of organisatie bij
haar een formele aanvraag heeft
ingediend om op grond van de
Mededingingswet op te treden tegen
het betalingsgedrag van een
bepaalde afnemer.

2
De NMa is op de hoogte van signalen
uit de markt over deze problemen.
Het is de vraag of in dit geval sprake
is van een mededingingsrechtelijk
probleem, omdat het probleem
daaruit bestaat, dat afnemers zich
niet aan overeenkomsten houden en
het dus in eerste instantie om een
civielrechtelijke kwestie lijkt te gaan.

3
Antwoord
Zie het antwoord op vraag 1.

4
Ik ga ervan uit dat de NMa in een
individueel geval een onderzoek zal
instellen, indien zij door een klacht of
door een ander signaal aanleiding
heeft te vermoeden dat een concrete
gedraging van een bepaalde afnemer
in strijd is met de Mededingingswet.

5
Ja. De NMa is betrokken bij de
inhoudelijke begeleiding van het
onderzoek.
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